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Nauvon lautakunta 03.09.2020 § 29

 Lautakunta keskusteli Nauvon jääkaukalon tilanteesta tulevana talvena ja toivoo
liikuntatoimen olevan kiireellisesti yhteydessä asianomaisiin tahoihin, jotta
kentän kunnossapidosta voidaan sopia. Lautakunta huomauttaa, että kaukaloa on
kunnostettava muun muassa sen estämiseksi, että vesi valuu kaukalosta pois. Nyt
riskinä on koko reunuksen osittainen sortuminen. Otetaan yhteyttä Mikael
Enbergiin ja Fia Isakssoniin.

 Lautakunta keskusteli pyöräteiden tarpeesta rengastien varrella ja pohti, miten
tätä tarvetta varten talousarvioon varatut 50 000 euroa on käytetty. Tiedustelu
lähetetään Matias Jensénille ja Tomas Eklundille.

 Vilkkaan matkailusesongin jälkeen lautakunta keskusteli matkailuautojen
pysäköintipaikkojen sekä telttailupaikkojen huutavasta tarpeesta Nauvossa.
Lautakunta toivoo tietoa siitä, miten tämä pulma ratkaistaan seuraavaan
sesonkiin mennessä. Tiedustelu lähetetään Tomas Eklundille ja John Forsmanille.

Tiedoksianto:   Mikael Enberg, Fia Isaksson, Tomas Eklund, John Forsman, Matias Jensèn
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